



COMITÉ INTERNATIONAL  
DES SCIENCES HISTORIQUES



INTERNATIONAL COMMITTEE  
OF HISTORICAL SCIENCES

## **Prix international de l'Histoire CISH/ICHS**

### **Conditions générales**

Le Prix récompense une personnalité qui s'est distinguée dans la discipline historique, par ses travaux, ses publications ou son enseignement. Elle doit avoir contribué de façon significative au développement de la connaissance historique.

- Le Prix est attribué nominativement.
- Le Prix ne peut être décerné à titre posthume.
- Il ne peut être fait acte personnel de candidature
- Les membres du CISH/ICHS adressent leur proposition au secrétaire général et à la présidente du CISH/ICHS. Il ne peut être reçu qu'une proposition par membre.
- Les propositions doivent être particulièrement motivées et donner le plus d'éléments possibles (CV, ouvrages, articles, etc.) susceptibles d'éclairer le jury.

Le bureau du CISH/ICHS constitue le jury selon le règlement adopté par l'Assemblée générale de Jinan en 2015.

Les propositions doivent parvenir par courrier au bureau du CISH:

Edoardo Tortarolo  
CISH/ICHS  
c/o Fondazione Luigi Einaudi  
via principe Amedeo 34  
I-10123 Torino

et/ou

par courrier électronique à: [cish.secretary.general@gmail.com](mailto:cish.secretary.general@gmail.com)

**avant le 15 septembre 2023.**

Le Prix sera remis publiquement lors de l'Assemblée générale du CISH/ICHS à Tokyo à l'automne 2024



COMITÉ INTERNATIONAL  
DES SCIENCES HISTORIQUES



INTERNATIONAL COMMITTEE  
OF HISTORICAL SCIENCES

## **International Prize for History CISH/ICHS**

### **Terms and conditions**

The Prize is given to individuals deserving of special recognition by reason of their outstanding contributions to knowledge in the historical discipline through their works, publications and teaching.

- The Prize is awarded nominally.
- The Prize cannot be awarded posthumously.
- No personal application can be made
- The members of the CISH/ICHS will send their proposal to the secretary general and to the president of the CISH/ICHS. Only one proposal can be received per member.
- The proposals must include a statement detailing the work of the nominee and give as many elements as possible (CV, books, articles, etc.) to inform the members of the jury.

The members of the Board of CISH/ICHS form the jury according to the guidelines voted on during the General assembly in Jinan.

The proposals will be submitted to the office of CISH/ICHS:  
Edoardo Tortarolo  
CISH/ICHS  
c/o Fondazione Luigi Einaudi  
via principe Amedeo 34  
I-10123 Torino

and/or

via email to: [cish.secretary.general@gmail.com](mailto:cish.secretary.general@gmail.com)

**before September 15th, 2023**

The awardee will be honored publicly during the General Assembly of CISH/ICHS in Tokyo in Autumn 2024.